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Folketingsmedlem Jacob Mark (SF) har den 29. august 2017 stillet mig følgen-

de spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 1457: 

”Hvilke initiativer vil ministeren iværksætte for, at patienter, pårørende og 

ansatte på Sjællands Universitetshospital Køge ikke skal en omvej, når de skal 

på sygehuset med tog?” 

Svar: 

Jeg har svært ved at få øje på nogen omvej for patienter, pårørende eller hospi-

talsansatte.  

Alle togpassagerer fra den vestlige del af regionen får i fremtiden en markant 

reduktion af omvejskørslen ved at kunne tage toget direkte fra f. eks. Ringsted 

til den nye station ved Køge Nord og her stige om til S-tog til Ølby, som er sta-

tionen tættest på hospitalet.  

Alle passagerer fra Køge, Roskilde eller stationer langs Køgebugt vil også frem-

over kunne tage toget direkte til Ølby. 

Passagerer fra strækningen Herfølge – Næstved kommer i fremtiden til at stige 

om til S-tog i Køge. Det er ikke en omvej, men tager selvfølelig lidt længere tid, 

fordi man skal vente på næste S-tog eller lokaltog til Roskilde. S-togene kører i 

dagtimerne hvert 10. minut. 

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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